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INTERPELACJA 

 
dotyczy:  Zgody na przyłączenie do sieci kanalizacyjnej w rejonie Osiedla Marysieńki. 
 
 
W związku z wydawaniem warunków zabudowy dla nieruchomości położonych w rejonie 

ulicy Mateckiego oraz wydaniem warunkowej zgody na przyłączenie planowanych budynków  

na działce o nr 38/1 do kanalizacji sanitarnej na Osiedlu Marysieńki, proszę o wyjaśnienie  

sprzeczności związanej z obietnicami składanymi mieszkańcom, ze nowe budynki nie będą 

podłączane do starej sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej, a umożliwianiem 

inwestorom podłączanie się do sieci. W trakcie konsultacji z Mieszkańcami wskazywano, że  

wszystkie inwestycje na działkach wzdłuż ulicy Mateckiego będą podłączone do 

projektowanej sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w ulicy Mateckiego.   

Dlaczego dokonano zmiany i pozwolono na podłączenie do sieci Osiedla Marysieńki nie 

konsultując tego z Mieszkańcami? 

Stan techniczny rurociągów kanalizacyjnych przedstawiony został w ocenie przeprowadzonej  

przez Aquanet. Ocena stanu nie pozostawia wątpliwości, że duże uszkodzenia  

utrudniające hydraulikę, osłabiona szczelność i wytrzymałość konstrukcji, pęknięcia, korozja  

oraz znaczne uszkodzenia grożące uniemożliwieniem dalszej eksploatacji w najbliższym 

czasie powinny być głównym powodem odmowy wydania pozwolenia na podłączenie się do 

rurociągów kanalizacyjnych, które w na wielu odcinkach zostały określone jako „zły do 

wymiany w ciągu 1 roku” lub wręcz „awaryjny”. 
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